



Date: 31/07/2025

UAE – Dubai

Ref: GNHGroup-NM/2025/BS/557

التاريخ: 2025/07/31 المرجع: GNHGroup-NM/2025/BS/557

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali **Chief Executive Officer**

Dubai Financial Market

الى: سعادة / حامد أحمد على الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دى - الإمارات العربية المتحدة

Increase in limitation of foreign ownership in the Company's capital

زيادة في الحدود المسموح بها لملكية الأجانب في رأس مال الشركة

Reference to the subject above, would like to inform you that the permitted percentage of foreign ownership in the Company's capital has been increased from 49% to 100% in accordance with Article 7 of the Company's articles of association.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً بأنه قد تمت زبادة النسبة المسموحة لملكية الأجانب في رأس مال الشركة من 49% لتصبح 100% وفقاً للمادة 7 من النظام الأساسي للشركة.

We would also like inform you that the last trading date for the 49% limit will be on the 1st of August 2025, and the increase will be effective from the 4th of August 2025.

كما نحيطكم علما بأن آخر تاريخ للتداول بالحدود البالغة 49% سيكون في تاريخ 1 أغسطس 2025، وستكون الزيادة سارية المفعول بتاريخ 4 أغسطس 2025.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Mugbel **Investor Relations Director Gulf Navigation Holding PJSC**

الخليج للملاحـة القــابــضة ش.م.ع **GULF NAVIGATION HOLDING PISC** P.O Box 49651, Dubai - UAE

نادرمقبل مدير علاقات المستثمرين الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع